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I N T E R P E L A C J A n>T

Przedmiot interpelacji:

Zmiana formy zaangażowania Straży Miejskiej w pilnowania składowiska
odpadów przy ulicy Krakowskiej 293 w Kielcach (teren dawnej Agromy) i

zatrudnienie firmy ochroniarskiej.

Uzasadnienie interpelacji:

Straż Miejska w Kielcach pełni szczególnie istotną rolę w czasie zimy. Zadaniem Straży jest
m.in. kontrola palenisk w domach oraz możliwość interwencji w sytuacjach powodujących
smog w mieście i narażających mieszkańców na problemy zdrowotne i uciążliwości związane
z zatrutym powietrzem. Strażnicy kontrolują także miejsca przebywania osób bezdomnych, co
w czasie mrozów może uratować życie najbardziej potrzebujących. Niestety obecnie Straż ma
mniejsze niż wcześniej możliwości reagowania na potrzeby zgłaszane przez Kielczan.

Od czterech miesięcy (od września 2018) Straż Miejska pilnuje składowiska odpadów przy
ulicy Krakowskiej 293. Do tego zadania oddelegowanych jest w sumie 8 pracowników Straży
Miejskiej. Przez tę sytuację znacznie uszczuplone są zasoby kadrowe Straży, a przez to
możliwości operacyjne.

Osobiście w dniu 26 grudnia o godzinie 15:20 zwróciłem się o interwencję Straży Miejskiej na
osiedlu Pakosz w sprawie wielkiego zanieczyszczenia powietrza dymem z jednego z domów.
Okazało się, że patrol może zjawić się dopiero pięć godzin później, dlatego, że dwóch
Strażników przybywa na urlopie (co jest zrozumiałe), a pozostałych dwóch pilnuje składowiska
odpadów.

Warto zaznaczyć, że koszty pracy Straży Miejskiej oddelegowanej do pilnowania składowiska
są bardzo wysokie i wynoszą około 143 000 zł. Jest to kalkulacja na podstawie średniego
wynagrodzenia w Straży Miejskiej przez cztery miesiące dla ośmiu osób. Jestem przekonany,
że zatrudnienie firmy zewnętrznej będzie znacznie tańsze, a ostatecznie koszt ten powinien
ponieść właściciel składowiska. Kompetencje strażników powinny zostać wykorzystane dla
dobra mieszkańców Kielc w szczególności w pomoc potrzebującym i walkę ze smogiem.

Składowisko jest monitorowane i możliwe jest zaangażowanie zewnętrznej firmy
ochroniarskiej w zabezpieczenie tego miejsca. Apeluję także o rozpoczęcie działań na rzecz
usunięcia trujących odpadów z terenów dawnej Agromy. Uprzejmie proszę o reakcję.
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Załącznik:

Zdjęcie ulica Boczna, 26 grudnia 2018, godzina 15:20


